

God's Will Is Always Good

It is daunting to accept tragedy, loss and sadness as being in accord with God's will, whether he planned it or only allowed it. Over the years, Jean-Pierre de Caussade (1675-1751) has been of significant help to me in this regard.

Everything that happens is an opportunity to deepen my relationship with my good God. Every experience can be, if I am willing, received as means of drawing me nearer to God's heart.

In my experience, the only way to inner release and joy, to healing and stability, is through receiving all that happens as a part of God's ultimate, and good, plan.



Coffee/tea thought: Let these words of Caussade wash over you as you go through your day today:

"God's will is always good no matter how it may appear at the moment."
-- Jean-Pierre de Caussade (1675-1751)

John

Ref: Jean-Pierre de Caussade (1675-1751), THE JOY OF FULL SURRENDER. (Paraclete Press)

上帝的旨意永遠是好的

無論是上帝所計劃的或是允許的，順從祂的旨意，接受悲劇，損失和傷痛是件相當艱鉅的事。多年來，讓·皮埃爾·德·考薩德（Jean-Pierre de Caussade）（1675-1751）在這方面對我有很大幫助。

每一件事的發生都是再一次的機會讓我加深與美好神的關係。每一次的經歷，如果我願意，都可視為神所賜的方式讓我更加親近神的心意。

以我的經驗，內心的釋放和喜悅，療愈和安穩，唯一的途徑就是接受所發生的一切，視為上帝最終，良善計劃的一部分。



隨想: 今天，當您度過這一天時，讓考薩德這些話洗淨您：
“上帝的旨意永遠是好的，無論它此刻如何呈現。”
——讓·皮埃爾·德·考薩德（1675-1751）

史建恩

參考：讓·皮埃爾·德·考薩德（1675-1751），完全順服的喜悅。（粒子出版社）